
Protokoll 2023-01-18 styrelsemöte för föreningen Nenningesund. 

Plats: Digitalt. Närvarande: Ann Axelsson  Gunnar Berg, Mikael Morén, Christina Söderman, 
och Tor Sjölinder. Till justeringsmän för mötet valdes Mikael och Cristina 

 

Vad vi kom fram till på workshopen 

Ann redogjorde för resultatet på workshopen i november då vi framförallt diskuterade hur vi 
ska nå företagare för att få stöd av dem, och lite av vad som hänt efter workshopen: 

- Mia kollade med Lena Norrman i styrelsen på NUAB. Lenas feedback var att Nuab 
inte är helt rätt forum då kommunen är en stor deltagare i dessa möten 

- Staffan har fått fram ett antal andra företagsföreningar via kommunens hemsida. Ann 
gör ett förslag på utskick till ett antal utvalda företagsföreningar som vi därefter 
försöker få till stånd möten med och vidare dialog. 

Förbättrad visualisering av det framtida sundet 

- Mia har förmedlat en kontaktväg till Peter Forslund som sysslar med illustrationer / 
animationer. Ann tar kontakt med Peter för att undersöka möjligheterna till att ta fram 
ett illustationsmaterial för att bättre visualisera vad vi vill åstadkomma med det 
framtida sundet samt vad det skulle kosta. 

Förbättrad landningssida för företag 

- Ann undersöker om man kan förbättra landningssidan för företagare. 

Övriga frågor 

- Ann kommer skriva en uppdatering till hemsidan för att uppdatera våra medlemmar 
- En ny VD har kommit till Stockholm hamnar. Kanske skulle vi kunna engagera 

han/henne? 

Ekonomi 

Cristina redogjorde för ställningen i Föreningens ekonomi: 

BG: SEK 132 860,53 

PG: SEK 60 260,77 

Nästa möte 

Förslagen är den 15:e resp den 22a Februari 

 

Vid protokollet 

Gunnar Berg 

Justerat via epost:      

Micke Moren    Christina Söderman 


